
Møtereferat styremøte   

FONNES BYGDELAG  

Sted: PSW lokaler  
  

Dato: 20.11.2024 kl. 17:30 
  

Deltakere: Hege Ramsland, Monica Fonnes, Harald Sognnes, Ida Gullaksen 

Fonnes, Helge Nyheim, Arild Tresvik og Øystein Austrheim 

 

Kopi: Lisa Marie Kopperdal 
  

Referent: Øystein Austrheim    
  

Saksliste:   

1. Godkjenning av referat 

2. Økonomistatus 

3. Strandpromenaden - status og videre arbeid 

4. Søknad om støtte til bokprosjekt  » Arbeidslivet på Fonnes mellom 1900 

og 1970» v/ Petter Emil Kaland  

5. Badstuprosjektet - status og arbeidet videre 

6. Tema til årsmøtet i mars 

7. Julemiddag ?  

8. Eventuelt    

Referat :   

1. Godkjenne referat fra forrige møte  

Referatet fra møtet 28.08.24 ble gjennomgått og godkjent.   

2. Økonomistatus 

 Saldo på konto pr d.d. kr. 691.000 

3. Strandpromenade i nordre Fonnesvågen - status og veien videre 

a. Arbeidsgruppen har kontaktet kommunen ang byggesøknad. 

Kommunen forlanger at vi må skaffe ansvarlig entrepenør før 

søknadsprosessen kan starte.  

b. Harald og Øystein ber om et møte med kommunen for hjelp til 

utarbeiding av anbuds underlag  

c. Arbeidsgruppen utarbeider forespørsel og tester dette på en 

entrepenør før utsendelse til flere tilbydere 

4. Søknad om støtte til bokprosjekt – «Arbeidslivet på Fonnes mellom 1900 og 

1970 v/ Petter Emil Kaland  



i. Vedtak: Fonnes bygdelag støtter prosjektet med kr.10.000.- 

 

5. Badstu prosjektet– status og veien videre 

a. Fremlegging av vatn og plassering av badstu er avklart med 

grunneiere  

b. Arbeidsgruppa jobber videre med innhenting av prisear og 

brukspraksis for badstua.  

6. Tema til årsmøtet i mars 25 – Følgene forslag kom opp i møtet 

a. Atomkraftverk  

b. Greenspot Mongstad 

c. Sjøfartsmuseet v/Arild Marøy Hansen 

d. Ammoniakk i Skipavika 

e. Mongstadbadet 

Valg på tema tas senere  

7. Julemiddag 

a. Julemiddag i Kilstraumen 4 desember kl. 17:30 

b. 27 inviterte – 14 påmeldt pr.idag 

c. Øystein lager oppsummering av 2024 aktivitetene 

d. Noen som skal løftes frem? flytebrygge og teltarbeidet 

8. Eventuelt 

- Mongstadbadet – kontaktperson fra Fonnes bygdelag: Helge N deltar i 

arbeidsgruppen og Harald S er vararepresentant. Øystein sender 

melding til LIL v/leder. 

- Styret foreslo at Austrheim pensjonistlag og sanitetslagene bør 

inviteres. Øystein sender melding til Morten S 

- Dialogmøte med kommunen 27.11 kl. 19:00. Monica F deltar fra  

bygdelaget og hvis det er flere som har anledning er det bare å stille.  

- Styret har fått informasjon om at leder i Fonnesdagen vil ha avløsning. 

Hege tar organisering av arbeidsgruppen opp på evalueringsmøtet som 

skal være neste uke.   

- Aksjonsliste  

o Grøfterens stiane til våren.  

o Kettle balls, skal vi kjøpe nye? 

o Skaffe ny leder i Fonnesdag komiteen (styret sitt forslag ligger i 

aksjonslisten) 

 

Møtet slutt 19:30 

Øystein  
       


